
Protokoll från Järle byalags styrelsemöte 170515 

Närvarande: Sven Röstlund, Claes Victorin, Kristina Andersson, Petra Edin, Hanna Wallsten, 

Gerd Höök, Gösta Tegner 

Frånvarande: Sigrid Rejås, Lasse Carlsson 

Formalia 

Sven blev både ordförande och sekreterare. Dagordning godkändes 

Föregående protokoll 

Gunnebostängslet och stolpar är nu borttransporterade, det tackar vi Mattias Dahlin för. 

Lysrör och lampa på stationen är fixade. Telefonabonnemangen hade inte registrerats som 

uppsagda, men är det nu. 

Övriga frågor  

Hanna undrade om Byalaget kunde köpa in fotbollsmål. Finns på Stadium för 2500: för två. 

Beslutades att vi gör så, Hanna beställer. 

Caféet 

Vattentrycket är ett stort problem, rörmokare tror att det är något läckage mellan 

vattenutkastet och stationen vilket borde undersökas och vem som ska ta kostnaden borde i 

första hand vara stiftelsen. Avstängningsanordningen för vatten borde ligga på 

vattenföreningen att åtgärda, Gösta tar kontakterna. 

10 ungdomar ev 11 kommer arbeta på stationen i sommar. Anette i full gång med att baka och 

göra i ordning station. Cirka 30 personer kom och hjälpte till vid vårröjet, rekord? 

Claes har ordnat med jord från torven. 15 el 16/6 blir det ett ”trädgårdsbesök” på stationen. 

Järlegården 

Tvättningen gick lätt och snabbt då det kom mycket folk och hjälpte till. Målning ska ske 10-

11/6 om bara vädret är bra. 

Järle marknad 

Lite färre försäljare har anmält sig hittills och fler återbud. I övrigt fortskrider allt enligt 

planer.  

Hantverksmagasinet 

Har haft en första träff och ska ha en till 8/6. 13 eller 14 försäljare just nu. 

Sommaren i övrigt  

Grillkväll 29/7, Kristina ansvarig. Bakluckeloppis 20/8 Gerd ansvarig. 

Byabladet 

Genomgicks och planerades. Presstopp 3/6. 

Nästa möte 22/8 


